

OBSAH

MARTIN NEJEDLÝ: Lišák Ferina z Kuliferdy a na Klukově. Středověký román jako pramen historikova poznání	146
JAN ČERVENKA: Tolerance z nutnosti, z nezájmu nebo nadkonfesijní křesťanství? Obecné dobré a jeho vliv na ustanovení koexistence v českém království na konci středověku	154
JAKUB HAVLÍČEK: Čínská migrace do Spojených států: dvě staletí dějin	161
JAROSLAV VALKOUN – JAKUB MAZANEC: Britové na Nilu a modernizace egyptského zavlažování.....	174
MAREK ŠMÍD: Diplomatické styky Svatého stolce a Rakouska v období mezi světovými válkami	180
ROMAN VONDRA: Osobnosti české minulosti. Julius Grégr (1831–1896)	187
ZPRÁVY/RECENZE	190
HISTORICKÁ VÝROČÍ	190
Nové knihy	191

FROM THE CONTENTS

MARTIN NEJEDLÝ: Medieval Novel as a Source of Knowledge for the Historian.....	146
JAN ČERVENKA: Tolerance out of Necessity, Tolerance out of Indifference or supra-confessional Christianity? The Common Good and its Influence on the Coexistence in the post-Hussite Bohemia	154
JAKUB HAVLÍČEK: Chinese immigration to the United States of America.....	161
JAROSLAV VALKOUN – JAKUB MAZANEC: The British on the Nile and Modernization of the Egyptian Irrigation.....	174

AUS DEM INHALT

MARTIN NEJEDLÝ: Der mittelalterliche Roman als eine Erkenntnis- quelle für Historiker.....	146
JAN ČERVENKA: Die Toleranz aus Notwendigkeit, Toleranz aus Interesslosigkeit oder Überkonfessionschristentum? Das allgemeine Gute und sein Einfluss auf die Koexistenz im böhmischen Königtum am Ende des Mittelalters	154
JAKUB HAVLÍČEK: Die chinesische Immigration in die Vereinigten Staaten von Amerika.....	161
JAROSLAV VALKOUN – JAKUB MAZANEC: Die Briten auf Nile und die Modernisierung der ägyptischen Bewässerung	174